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So glad you are with us everyone.

很高兴又和你们大家见面。

I'm Catherine Callaway at the CNN center in Atlanta, with a look at what's happening Now In The News.

我是在亚特兰大CNN总部的凯瑟琳·卡拉威,让我们看看现在正在发生的头条新闻。

A suicide bomber killed 35 people who were standing in line waiting for their paychecks in Pakistan this morning.

今天早上在巴基斯坦35人排队等候发放工资时一名自杀式炸弹袭击者将他们杀害。

Police say it happened about 18 miles from the capital Islamabad where US Secretary of State Hillary Clinton just visited last week.

警方表示这发生在距离首都伊斯兰堡大约18英里的地方,而美国国务卿希拉里·克林顿上周刚刚访问这里。

The United Nations says it is pulling out its non-emergency workers from northwest Pakistan.

联合国称他们正在从巴基斯坦西北部撤回非紧急工人。

Relief could be on the way for millions of people trying to get vaccinated against H1N1.

数百万人试图接种H1N1疫苗的援助正在进行当中。

Administration Officials saying that ten million new doses of the vaccine should be available next week.

政府官员表示一千万新剂量的疫苗应该将会在下周抵达。

The number of states reporting widespread outbreaks now has climbed to 48.

各州报告大规模爆发的数量现在已经攀升到48例。

In Ohio this morning, we have now learned of a seventh body that has been discovered inside a home in Cleveland, this is according to one of our affiliates there.

今天早上在俄亥俄州,我们已经了解到在克利夫兰一个家庭第七份尸体已被发现,这是根据我们在那里的一个附属机构所发回的报道。

Police are now working to identify the bodies of the women they were already found at the home.

警察现在正努力辨认这名在家里被发现的女性尸体。

Over the weekend, police did arrest fifty-year-old Anthony Sowell, a convicted rapist in connection with the case.

上周末,警方逮捕了与此案相关的五十岁强奸犯安东尼·斯维尔。

This morning, investigators will return with the cadaver dog to search for more bodies.

而在今天早上,调查人员将带上猎犬寻找更多的尸体。

A coroner tells CNN it appears the women were all strangled and that their decomposing bodies could have been at the home for weeks, months, perhaps even years.

一名验尸官告诉CNN女性似乎被勒死后再遭分尸,之后可能丢弃在家中长达几个星期、几个月,甚至几年。

A big third quarter for Ford motor company.

接下来是福特汽车公司重要的第三季度。

The US automaker reportedly reported on nearly one billion-dollar profit for the third quarter of this year.

美国的这家汽车制造商公布了今年第三季度近数十亿美元的利润。

The company said it was helped by an increase in sales caused by the Cash for Clunker's program.

该公司表示利润得益于旧车换现金的计划致使销售增加。

Ford was the only major US automaker not to file for federal bankruptcy protection this year.

福特是今年唯一不申请联邦政府破产保护的美国汽车制造商。

The New York Yankees are just a win away from winning the World Series.

纽约洋基队只需要一次客场胜利就可以赢得世界系列赛。

The Yankees scored three runs in the top of the nine standing to beat Philadelphia Philliesseven to four in Sunday night's game.

在周日晚上的比赛洋基赢得击败费城9场比赛中的3场。

AJ Burnett takes the mount for the Yankees and the Phillies go with Cliff Lee.

洋基队有当家明星AJ伯内特而费城队则有克里夫李。

And those are the headlines.

这些就是这一时段的头条新闻。

Stay with CNN for more on these stories and other news of the day.

请继续关注CNN，今天稍后会有更多热点新闻事件报道奉献给您。
学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net

- 1 -

